
Referat 09.11.21 Froland MX

Til stede: Edgar, Kim, Tina, O.J. Forsberg, Atle R. O.J. Lunderød og Anders Høgseth.
Valgkomite innbudt, men kunne ikke møte.

Velkommen og godkjent dagsorden. 

Orienteringssaker:

Kim orienterer om grenmøte og MSK ( Oppdateringer Isonen, tildeling av NM. ) 

Edgar orienterer barnas dag og klubbsosiale saker. 

Lovnorm for idrettslag gjennomgås og oppdateres. 

Forslag til revidering klubbhåndbok. Eks: Mangler verdier og visjoner. Kommer tilbake til videre 
oppdatering ved neste møte.

Økonomi/budsjett:

Styret ønsker å revidere budsjett pga omfattende rep hjullaster.

Øke opp til 60.000 maskin rep.
Øke vanningsanlegg til 35.000.
Ny post lag NM ca 5.000
Justere Mekkeriet til 6.000
Godkjent av styret.

Enduro:
Det ble kommet med forslag til egen gruppe som kan jobbe med enduro. Ingenting konkret ble avtalt
videre.
Diskusjon i i forhold til navnbytte på klubb. Ingen konklusjon.

Satsningsgruppe:

Anders orienterer om planer i forhold til satsningsgruppe. Jobber videre med dette.

Diskutert hva som skal gjøres med det gamle klubbhuset. Planlegges brennes , bevares det som kan 
når den tid kommer. 
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